
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-05/2010 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 11.5.2010 
 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Zaměstnanecká komora: Baláš,Čechovská, Hojka, Horčic, Kaplan, Jelen, Kohlíková, Panská, 
Pokorná, Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora : Holický, Hradečná, Moravec, Outlý, Severýn, Vokoun 

Omluveni: Dvorský (z) Janák (z), Šorm (s) 
 
Hosté: (bez titulů): Suss, Vlčková 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení .programu řádného zasedání: AS UK FTVS schválil program mimořádného 

zasedání (18-0-0) 

2. Projednání a schválení zápisů ze zasedání AS UK FTVS z 13.4.2010 a 4.5.2010: 

Usnesení: AS UK FTVS projednal a schválil zápis ze zasedání z 13.4.2010 (18–0–0) 

Usnesení: AS UK FTVS projednal a schválil zápis ze zasedání z 4.5.2010 (18–0–0)  

3. Projednání a sválení Vědecké rady UK FTVS: 

AS UK FTVS zvolil volební komisi ve složení Zahálka, Hojka, Vokoun (18-0-0) 

AS UK FTVS projednal návrh pana děkana na volbu aklamací: hlasování (1-14-2) – 

návrh nebyl přijat. Návrh na tajnou volbu: hlasování (17-0-1) 

Usnesení: Volba Vědecké rady byla rozhodnuta jako tajná 

Dále byl projednán návrh na hlasování o Vědecké radě jako celku: hlasování (1-17-0) 

návrh nebyl přijat. Návrh na hlasování po jednotlivých členech: hlasování (18-0-0) 

Usnesení: Volba Vědecké rady byla rozhodnuta jako hlasování po jednotlivých 

členech 

V úvodu vystoupil pan děkan a představil všechny navrhované členy do Vědecké rady 

UK FTVS. Dále zdůraznil nezbytnost zastoupení především profesorů pro garanci 

jednotlivých oborů a studijních směrů vzhledem k akreditaci a zajištění habilitačních a 

jmenovacích řízení. V následné diskuzi byly položeny některé dotazy na některé členy 

a případné změny v obsazení. Následně proběhlo tajné hlasování. 

Výsledky voleb: (kandidáti bez titulů s počtem kladných hlasů) 

Suss – 18; Kračmar – 18; Jelen – 18; Otáhal – 15; Maršík – 18; Bahuš- 12; Rychtecký 



– 17; Jansa – 7; Novotná – 17; Slepička – 9; Bunc – 15; Heller – 18; Kohlíková – 18; 

Husák – 17; Čáslavová – 17; Novotný – 16; Pavlů – 16; Kolář – 16; Waic – 18; 

Kučera – 14; Brill – 16; Tomajko – 17; Mužík – 17; Svozil – 16; Dvořák – 16; Drnek 

– 18.  

Usnesení: AS UK FTVS zvolil Vědeckou radu UK FTVS ve složení: 

doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D. - UK FTVS; doc. PaedDr. Bronislav Kračmar, CSc. - 

UK FTVS; doc. PaedDr. Karel Jelen, CSc. - UK FTVS; prof. Ing. Stanislav Otáhal, 

CSc. - UK FTVS; prof. Ing. František Maršík, DrSc. – Akademie věd; prof. PhDr. Petr 

Blahuš, DrSc. - UK FTVS, prof. PhDr. Antonín Rychtecký, DrSc. - UK FTVS; doc. 

PhDr. Viléma Novotná - UK FTVS; prof. Ing. Václav Bunc, CSc.; UK FTVS, doc. 

MUDr. Jan Heller, CSc. - UK FTVS; doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. - UK FTVS; 

prof. Ing. Miroslav Husák, CSc. – FEL ČVUT; doc. Ing. Eva Čáslavová, CSc. -UK 

FTVS; doc. Ing. Jiří Novotný, CSc; doc. PaedDr. Dagmar Pavlů, CSc. - UK FTVS; 

doc. PaedDr. Pavel Kolář, Ph.D. - 2. LF UK; prof. PhDr. Marek Waic, CSc. - UK 

FTVS; prof. MUDr. Miroslav Kučera, DrSc. - 2. LF UK; prof. PaedDr. Michail Brill, 

DrSc. – MVŠPaP; doc. PhDr. Dušan Tomajko, CSc. -  FTK UP; doc. PaedDr. 

Vladislav Mužík, CSc. – PedF MU; doc. PaedDr. Zbyněk Svozil, Ph.D. - FTK UP; 

doc. PhDr. František Dvořák, CSc. – ČOV; doc. PaedDr. Jiří Drnek, CSc. ČVUT. 

4. Informace o složení a dosavadní činnosti jednotlivých komisí AS 

Vystoupili jednotliví předsedové komisí a oznámili jejich sestavení a informovali o 

zahájení činnosti. 

5. Čerpání rozpočtu UK FTVS za první čtvrtletí: 

Předseda ekonomické komise Vomáčko přednesl zprávu ze zasedání zástupců 

s tajemníkem a rozpočtářem fakulty ohledně čerpání finančních prostředků za 1. 

čtvrtletí 2010. Výsledky dle přiložených materiálů a ve srovnání se stejným obdobím 

loňských let vykazují vysokou podobnost, i když je již patrný pokles v oblasti 

doplňkové činnosti. Ekonomická komise doporučuje předložený dokument AS UK 

FTVS ke schválení. 

Usnesení: AS UK FTVS souhlasí s čerpáním finančních prostředků za 1. čtvrtletí. AS 

UK FTVS apeluje na důslednou racionalizaci výdajové stránky především z pohledu 

na patrný pokles příjmů v oblasti doplňkové činnosti. AS UK FTVS žádá vedení 

fakulty o předložení návrhů na zlepšení situace především z hlediska dlouhodobých 

pronájmů. Hlasování (16-0-0) 



6. Návrhy dvou náhradníků z akademické obce a dvou náhradníků ze studentské obce do 

disciplinární komise FTVS. 

Usnesení: AS UK FTVS projednal předložené návrhy a schválila za akademickou 

obec Vindušková Horčic a za studentskou obec Hradečná, Outlý. Hlasování (13-0-3) 

7. Návrh zástupce AS do ekonomické komise FTVS 

Ekonomická komise navrhla plénu jako kandidáta Zahálku, který působí 

v Ekonomické komici AS UK a tím bude zajištěn operativní přenos informací mezi 

fakultou a univerzitou 

Usnesení: AS UK FTVS projednal předložený návrhy a schválil Zahálku do 

ekonomické komise FTVS: Hlasování (15-0-1) 

8. Projednání Opatření děkana č.3-2010 (Výše stipendia za vynikající studijní výsledky 

dosažené v akademickém roce 2010/2011) 

Během diskuze k uvedenému materiálu zazněly dotazy do jaké míry čerpání těchto 

finančních prostředků ovlivní kapitolu „Stipendijní fond“. Od tajemnice fakulty 

zazněla informace, že by čerpání nemělo dojít k překročení celkového objemu 

finančních prostředků daného fondu, který činí 2 mil. Kč. 

Usnesení: AS UK FTVS Opatření děkana č.3-2010 (Výše stipendia za vynikající 

studijní výsledky dosažené v akademickém roce 2010/2011). Hlasování (12-0-1) 

9. Návrh výše provozní a správní režie FTVS na rok 2010 

AS UK FTVS nedostal k uvedenému dokumentu žádné podkladové materiály, které 

by objasňovaly výpočet a výši stanovených režií. 

Usnesení: AS UK FTVS souhlasí s výší režií v prozatímním stavu z roku 2009 a žádá 

vedení fakulty o zpracování metodiky stanovující režie pro rok 2010 v souvislosti a 

v souladu s rozpočtem fakulty na rok 2010. Hlasování (14-0-1) 

10. Interpelace: Studentská komora – Duplicita a uznávání předmětů studia 

Usnesení: AS UK FTVS projednal předloženou interpelaci doporučil předání celé 

záležitosti studijnímu proděkanovi k návrhu řešení vzniklé situace. 

Interpelace: Na podnět J. Suchého byla projednávána situace, kdy je avizovaný rozpor 

mezi volebním řádem AS UK FTVS a současnou legislativou. 

 

 



Usnesení: AS UK FTVS akceptuje vznesenou připomínku a celou věc předává 

Legislativní komisi, která se bude potřebnými úpravami zabývat. Do října 2010 

předloží své stanovisko. 

 

 

 Zapsal: Zahálka 

 Za AS UK FTVS – předseda

 doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
 ing. Renata Vlčková, tajemnice UK FTVS  
 členové AS UK FTVS  


